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Agendapunkter 10.12.24: 
1. Godkjenning av forrige referat 
2. Status i oppdrag- funksjons og oppgavedeling 
3. Status i utarbeidelse av prosess for tildeling av rekrutterings- og samhandlingsmidler 

 

  
1. Godkjenning av siste referat: Referatet godkjent. 
 

 
2. Status i oppdrag- funksjons og oppgavedeling 
 
Høringssvar 
Høringssvar blir mottatt fortløpende av Helgelandssykehuset, og blir lagt ut på Helgelandssykehusets 
nettsider.  
Kommunene gir tilbakemelding om at høringssvar vil sendes Helgelandssykehuset innenfor 
høringsfristen.  

 
ROS analyse- forsvarlighetskravene 

• Arbeidet pågår og er i tråd med fremdriftsplanen.  
 

Statusorientering hva har skjedd den siste uken? 
Helgelandssykehuset jobber med en gjennomføringsplan for å iverksette de endringene som vedtas i 
Helse Nords styremøte i februar. Sykehuset prioriterer arbeidet med ny ambulansestasjon i Mosjøen. 
Mer om saken kan leses i sakspapirene til Helgelandssykehusets styresak om budsjett for 2025.  
 
 
Oppfølgingsspørsmål 

- Helgelandssykehuset bes kommentere mediesak fra 09.12.2024. 
Mediesaken omhandlet et høringssvar fra Fagforbundet. Helgelandssykehuset kommenterer ikke 
høringssvarene i dagens møte, men viser til høringssvarene i sin helhet som publiseres på 
sykehusets nettsider.  
 
- Sykehuset forespørres om det er et eget punkt i ROS-analysens arbeid som tar hensyn til 

ansatte i interimsperioden.  
Arbeidsmiljøutvalget har tatt en beslutning når det gjelder interimsfasen. Denne er publisert til 
styremøtet i Helgelandssykehuset 16.12.2024.  
 
- Det spørres om rekrutteringsevnen til prehospital.  

Helgelandssykehuset erfarer at prehospital klinikk har god rekruttering. Når det gjelder 
vikariatene som nå er utlyst, så er det vanlig at sykehusene starter utlysninger før nyttår for 
å bemanne for neste års ferieperiode. Det bekreftes i møtet at disse vikariatene utlyses i 
sammenheng med ferieperiode.  

 
 
 
 

 

 
3. Status i utarbeidelse av prosess for tildeling av rekrutterings- og samhandlingsmidler. 



 

 

Prosessen vedrørende rekrutterings- og samhandlingsmidler i Helse Nord pågår fortsatt. Slik det ser 
ut nå, vil det kunne bli en søknadsordning. Helgelandssykehuset har i høringsnotatet signalisert at 
sykehuset vil prioritere et samarbeid om rehabilitering i Mosjøen, og observasjonspost i 
Brønnøysund. Helgelandssykehuset og kommunene har flere prosjekter som sannsynligvis er 
ønskelig å prioriteres i tillegg.  

Vi har tidligere blitt enige om å planlegge dialog mellom sykehuset, kommunedirektører og 
kommunalsjefer i januar angående denne saken. 

  

Det gjenstår to oppfølgingssaker 

• Planlegge møte med kommunalsjefer for å diskutere rehabilitering og eventuelt 
sengekapasitet i kommunene som følger av løsningsforslaget. 

• Planlegge møte med kommunedirektører i januar rundt innholdet i en eventuell avtale.  

• Innkalling til første møte i ny oppstart av OU prehospital 

 

Ber kommunene sende inn spørsmål til våre tirsdagsmøter tidlig slik at vi kan svare ut spørsmålene 

godt.  

Neste møte avholdes 7. januar, 2025 klokken 08:00 
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